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§ 1. Val av justerare 

 

Bengt-Åke Svahn väljs till justerare.   

 

§ 2.  Föregående mötesanteckningar 

 

Vi går igenom föregående protokoll. Vi uppmärksammar en felaktig skrivelse i 

föregående protokoll gällande § 9.  

 

Vidare diskussion kring § 10 i föregående protokoll gällande olämpliga 

läkemedel. Orsa kommun ligger inte högre än medelsnitt gällande olämpliga 

läkemedel.  

 

Under ca 4 månader ingår vi i ett projekt via Region Dalarna där en 

arbetsterapeut ser över hjälpmedel samt gör riskbedömningar (fall, trycksår och 

nutrition) i ordinärt boende. Listor över olämpliga läkemedel distribueras till 

läkare på VC som har ansvar för detta.  

 

I projektet ingår även att gå igenom genomförandeplanen för varje brukare 

tillsammans med individen.   

 

 

§ 3.  Helen Wackfelt Brodin, enhetschef för hemtjänsten besöker oss 

 

Helen presenterar sig och berättar om att hemtjänsten i dagsläget flyttar till 

Lillåhems lokaler (f d terapin).  

 

Nyckelfritt system är på gång inom hemtjänsten. Det handlar om att varje 

område får en och samma nyckel till alla brukare. Detta kommer att bli säkrare 

och även spara tid. En projektledare för detta är utsedd.  

 

ICF (Klassifikation av funktionstillstånd, funktionshinder och hälsa), ett verktyg 

för bedömning av behov, kommer att påbörjas vilket innebär att riktlinjerna är 

samma över hela Europa.  

 

Gällande värdegrundsledare som idag finns inom särskilt boende, ska eventuellt 

även införas inom hemtjänsten genom kommande projektpengar.  

 

 

§ 4.  Socialtjänstens nya verksamhetsmål  
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Nya förvaltningsmål är antagna av AU/SN. Dessa gäller för åren 2014-2015. Ett 

återkommande värdeord i målarbetet, handlar om genomförandeplaner. Inom 

varje verksamhet har AU/SN även kopplade detaljord som styrker vad målet 

handlar om. (Beskrivning av förvaltningsmålen bifogas protokollet).  

 

Åsa Lundin informerar om den nya arbetsmodellen för målarbete och 

verksamhetsplanering som har gjorts under hösten 2013. Syftet är att få med alla 

medarbetare i verksamhetsarbetet och att alla jobbar mot samma mål samt får 

vara mer delaktiga i verksamhetens planering och förbättringsarbete.  

 

 

§ 5.  Länshandikapprådets protokoll från 2013-10-29 

 

Vi går igenom protokollet.  

 

 

§ 6.  Pensionärsrådets protokoll från 2013-11-06 

 

Vi går igenom protokollet. Protokollen §5-6 finns på Landstingets hemsida 

(www.ltdalarna.se).  

 

 

§ 7.  Syfte/mål med nya regionala hjälpmedelsnämnden 

 

Hans delger oss dokument där syfte och mål beskrivs. Detta skickas ut i 

samband med dagens protokoll. Tina Ängeby sitter med i hjälpmedelsnämnden 

och representerar Orsa.  

 

 

§ 8.  Nya riktlinjer för insatser enligt Socialtjänstlagen i Norra Dalarna 

 

Vi går igenom de nya riktlinjerna för Norra Dalarnas gemensamma 

myndighetsnämnd. Hans föreslår att en biståndshandläggare kommer och 

besöker oss på KHPR. Rådet är positiva till detta.  

 

 

§ 9.  Rapport från förvaltningens uppföljning av tjänstegarantier 

 

Tjänstegarantier inom våra verksamheter har följts upp under 2013. 

Uppföljningen påvisade ett mindre bra resultat. De flesta medarbetare, förutom 

LSS och Socialpsykiatrins verksamheter kände inte till våra tjänstegarantier.  

 

http://www.ltdalarna.se/
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Enhetscheferna fick till uppdrag att göra en åtgärdsplan för hur man ska jobba 

vidare med detta.  

 

 

§ 10. Information från Kommunstyrelsen  

 

Utveckling pågår kring ”7 landmärken”.  En handlingsplan ska göras.   

 

Remiss på en handlingplan är gjord utifrån ”Bo bra på äldre dar”.  

 

Beslut om en utredning för friskvårdspark är tagen. Nu planerar man för var den 

ska ligga och hur den ska se ut samt vilka den ska vara till för.  

 

 

§ 11. Information från socialnämnden  

 

Marie van Geffen Blomberg, informerar om en inbjudan från Region Dalarna 

”Bättre liv för sjuka äldre” och delar även ut en broschyr om information om 

sammanhållen journal, NPÖ som betyder Nationell Patientöversikt.  

 

Marie svarar på frågor kring projektet gällande olämpliga läkemedel. Se punkt § 

2.  

 

Eva Dellsand är ny Medicinskt ansvarig sjuksköterska sedan januari. Hon har 

tidigare arbetat som sjuksköterska inom hemsjukvården.  

 

Vi har bekymmer i att rekrytera sjuksköterskor, vilket är ett problem över hela 

länet. Flera vakanta tjänster är ute i dagsläget.  

 

Marie informerar om Anhörigstödet i Orsa. Vi behöver se över verksamheten 

och eventuellt göra vissa förändringar inför hösten.  

 

Hans informerar om samarbetet med studieförbunden. Kristina Linder har 

kontakt med dem och ser positivt på samarbetet inför framtiden. Det finns 

program för alla aktiviteter. Carl-Eric för fram ett önskemål att texten bör vara 

större i programmet.  

 

Nya riktlinjer för Fri avlösning i hemmet är antaget i Arbetsutskottet 2014-02-

12. (bifogas i protokollet).  

 

Tillsyn av IVO på Lillåhem i januari 201. Vi fick positiv respons gällande 

dokumentationen och informationsöverföring.  
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§ 12. Information från Landstinget 

 

Bitte tar upp frågan kring sjukresor och vill föra fram frågan till rådet hur man 

upplever detta. Eva Andersson berättar lite mer om skillnaden mellan färdtjänst 

och sjukresor.  

 

Bitte informerar om att en tjej från LEIF har startat ett volontärarbete på särskilt 

boende för att vara sällskap åt de boende. Hon har idag en kontaktperson på 

boendet.  

 

Landstinget satsar på ”hjärnväg för stroke”.  

  

En annan satsning inom Landstinget, är att äldre ska direkt till vårdavdelningar 

och inte via akuten.  

 

Landstinget har läkarbrist, vilket gäller över hela landet.  

 

Man har infört parkeringsavgift på Mora lasarett, upp till 6 timmar.  

 

 

§ 13. Aktuella frågor till nästa möte 16 april  

 

Samarbete (praktik) mellan högstadieelever och äldreomsorgen? Hans ser över 

frågan.  

 

Tillgänglighetspromenad  sker i höst.  

 

 

 

 

   

    

    

    

 


